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Κ.Ο. ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

Αθήνα, 22 Μαρτίου 2021. 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

 

ΠΡΟΣ ΤΟΥΣ  ΥΠΟΥΡΓΟΥΣ:   –  Οικονομικών, κ. Χ. Σταϊκούρα  

                                                        – Υποδομών και Μεταφορών, κ. Κ. Καραμανλή    

                                               

  Θέμα:  «Η Πολιτεία οφείλει να εισακούσει το πάγιο αίτημα του Εθνικού Αναπηρικού Κινήματος για 

ρύθμιση του θέματος της διέλευσης οχημάτων ατόμων με αναπηρία από τα διόδια προς όφελος των 

αναπήρων» 

 
Όπως είναι γνωστό οι πολίτες με αναπηρία αναγκάζονται να χρησιμοποιούν στη συντριπτική τους 
πλειοψηφία ιδιωτικά αυτοκίνητα για τις μετακινήσεις τους, λόγω της απουσίας πρόβλεψης από την 
Πολιτεία προσβάσιμων αστικών και υπεραστικών μεταφορικών υπηρεσιών. Οι οικείοι τους είναι 
αναγκασμένοι να  εκτελούν χρέη οδηγού/μεταφορέα, μεταφέροντας  τους  αναπήρους σε διάφορες 
δομές όπου χρειάζεται να μεταβούν (π.χ. νοσοκομεία, θεραπευτήρια, εργασία, χώρους 
ψυχαγωγίας/άθλησης, εκπαίδευσης, δημιουργικής απασχόλησης κ.λπ.) και να παραμείνουν για να 
λάβουν αγωγή και  εκπαίδευση ή να εργαστούν και  να συμμετάσχουν γενικότερα σε πάσης φύσεως  
δρώμενα. Τις περισσότερες φορές, οι οικείοι αφήνουν τους αναπήρους  στον τόπο προορισμού και 
επιστρέφουν να τους παραλάβουν. Κατά συνέπεια το αναπηρικό αυτοκίνητο μπορεί να κυκλοφορεί 
προς εξυπηρέτηση του ατόμου με αναπηρία και το ανάπηρο άτομο μπορεί να μην βρίσκεται εντός 
αυτού. 
Η διάταξη που πέρασε, πρόσφατα, στον ν.4782/2021 και αφορά στο θέμα της διέλευσης οχημάτων 
ατόμων με αναπηρία από τα διόδια της χώρας δεν επίλυσε το θέμα προς όφελος των Αναπήρων, καθώς 
προβλέπει ότι χρειάζεται το άτομο με αναπηρία να βρίσκεται στο αυτοκίνητο ώστε να υπάρχει ατέλεια 
από τα διόδια.  
Αγνοήθηκε το  πάγιο αίτημα του αναπηρικού κινήματος που είχε αναπτύξει στο Υπουργείο με 
αναλυτικές επιστολές η ΕΣμεΑ  όπως και στην τελευταία ανοιχτή επιστολή της προς το Υπουργείο και 
προς την Επιτροπή Παραγωγής και Εμπορίου της Βουλής που εξέφραζε την κάθετη διαφωνία της με τη 
συγκεκριμένη διάταξη, που προβλέπει την παρουσία του ατόμου με αναπηρία στο όχημα προκειμένου 
αυτό να επωφεληθεί της απαλλαγής καταβολής διοδίων. 
 
Επειδή η διάταξη του ν.4782/21 αναμένεται να επιφέρει ένα ακόμη πλήγμα στις οικογένειες των 
πολιτών με αναπηρία που εξέρχονται της πρόσφατης οικονομικής και υγειονομικής κρίσης πιο 
εξασθενημένες από ποτέ και από οποιονδήποτε άλλο πολίτη, 
Επειδή  δεν εισακούσατε, ούτε την ΕΣΑμεΑ ούτε και τις προτροπές του Κινήματος Αλλαγής κατά τη 
συζήτηση του ν.4782 /2021, ώστε να επιλύσετε με δίκαιο τρόπο το θέμα της απαλλαγής καταβολής  των 
διοδίων, βλάπτοντας του αναπήρους,  
Επειδή η ΕΣΑμεΑ ήδη με την υπάριθμ. 399/19-03-21 επιστολή της, σας θέτει εκ νέου το πρόβλημα, 

ζητώντας άμεσα λύσεις 

 

Ερωτάσθε κύριοι Υπουργοί: 

https://www.esamea.gr/our-actions/yphmedi/4943-dieleysi-ton-oximaton-atomon-me-anapiria-kai-xronies-pathiseis-apo-toys-stathmoys-ton-dioppppdion-tis-xoras
https://www.esamea.gr/our-actions/yphmedi/5167-anoixti-epistoli-gia-oristiki-thesmothetimeni-lysi-stin-talaiporia-xiliadon-odigon-anapirikon-oximaton-poy-dierxontai-apo-ta-diodia-olis-tis-xoras
https://www.esamea.gr/our-actions/yphmedi/5167-anoixti-epistoli-gia-oristiki-thesmothetimeni-lysi-stin-talaiporia-xiliadon-odigon-anapirikon-oximaton-poy-dierxontai-apo-ta-diodia-olis-tis-xoras
                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:
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1. Προτίθεστε να προβείτε στις αναγκαίες ρυθμίσεις  ώστε το αναπηρικό αυτοκίνητο να έχει 
ατέλεια διοδίων ακόμη και αν το ανάπηρο άτομο δεν βρίσκεται εντός αυτού; 

2.  Προτίθεστε να τροποποιήσετε νομοθετικά τη σχετική  διάταξη του ν.4782 /2021,              
ικανοποιώντας το πάγιο αίτημα της ΕΣΑμεΑ ώστε να στηριχτεί η ασθενέστερη, ίσως, κατηγορία 
πολιτών που έχει  πληγεί λόγω των δυσμενών οικονομικών και υγειονομικών συνθηκών; 

3. Προτίθεστε να λάβετε μέριμνα ώστε να εξασφαλιστεί εντός σύντομου χρονικού διαστήματος η 
παροχή σύγχρονων συγκοινωνιακών και μεταφορικών υπηρεσιών, που θα διασφαλίζουν την 
προσβασιμότητα για τους ανάπηρους πολίτες; 

 

Οι ερωτώντες  Βουλευτές 

 

 

Βασίλειος Κεγκέρογλου 

 

Γιώργος Μουλκιώτης 

 

Χρήστος Γκόκας 

 




